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 PRECS 

 1.- Els darrers dies a les xarxes alguns veïns han alertat d’alguns desperfectes a la pujada 
 de Professor Castelló com la barana malmesa o un fanal tombat. A més també hi ha el 
 mur de les escales en mal estat, de fet està protegit amb tanques. Preguem al govern que 
 faci les actuacions necessàries per arranjar els espais malmesos d’aquesta zona. 

 PREGUNTES 

 1.- Vam conèixer a través de la Ràdio que s’havien reunit amb el Director General i 
 subdirector de transport de la Generalitat i havien parlat del bus interurbà. Ens poden 
 explicar quina és la seva proposta i que els hi van traslladar des de la Generalitat? 

 2.- Seguim amb tema de reunions  hem vist que la regidoria de drets civils ha fet la primera 
 trobada adreçada a entitats i arenyencs a títol individual pel projecte de convivència i 
 civisme. 
 En primer lloc volem felicitar al regidor per la iniciativa. Creiem que projectes com aquest 
 son molt necessaris i que reforcen la participació de manera real i efectiva. Però tenim la 
 sensació que no hi ha hagut gaire assistència. S’ha plantejat la regidoria accions diferents 
 per activar i arribar a més gent? 

 3.- Ens pot explicar el Govern en quin punt està el tema del procés per adjudicar la plaça 
 de director de Ràdio Arenys i si la comissió que ens van dir que analitzaria quin és el perfil 
 més adient pel càrrec ja els hi ha fet saber les seves conclusions? 

 4.- Aquest diumenge vam saber que els dos pous que s’havien trobat al Rial havien 
 aparegut tapats amb ciment. Ens poden explicar si han pogut esbrinar que ha passat i si 
 es recuperaran aviat? 

 5.- Els veïns del Carrer Olivar ens continuen traslladant la seva preocupació i malestar per 
 l’estat de les obres que es van aturar fa mesos. Ens poden explicar com està el tema i si 
 tenen previst arranjar i senyalitzar ni que sigui de manera provisional aquell espai? 

 6.- Aquesta setmana havien anunciat que es faria la taxació del Casal Sant Vicenç, també 
 estaven pendents de la taxació de les pistes de l’antic Cassà. Al llarg dels darrers mesos 
 han anunciat possibles compres i usos de diferents espais. Tenen previst elaborar un Pla 
 d’Equipaments que faciliti un treball programat i amb visió a mitjà i llarg termini. 


